
Op 10 januari jl hebben wij, Cor Janssen en Maaike Koestal, een ontmoeting gehad met de 

naastgelegen bewoners van onze bouwkavel Herenweg 76a. 

Deze ontmoeting vond plaats in Leimuiden , locatie Keijzer Partycentrum Dorpsstraat 30, 19.30 uur. 

 

Doel hiervan was om kennis te maken en uitleg te geven over onze bouwplannen. 

 

Helaas weten we niet alle achternamen meer, maar wel de voornamen. 

Jan van Herenweg 74 heeft ons telefonisch laten weten dat hij helaas niet aanwezig kon zijn in 

verband met een geplande vakantie. Er heeft een leuk gesprek met hem plaatsgevonden waarin hij 

zeer enthousiast was over het bouwplan. 

Bovendien gaf hij aan dat hij niet kon begrijpen dat er een ‘geluidsprobleem’ zou zijn. 

Hij woont al jaren aan de andere kant van de onverharde weg waar de bewuste voertuigen overheen 

rijden en geeft aan nauwelijks iets te horen. 

Ook van het achtergelegen agrarisch bedrijf ondervindt hij geen geluidshinder. 

Hij wenst ons heel veel succes en hoopt dat we snel kunnen gaan bouwen. 

 

Wel aanwezig waren John van de Kroft (agrarier) wonend op Herenweg 76 en Richard en Helma 

wonend op Herenweg 76b. 

John heeft er geen bezwaar tegen dat er een huis gebouwd gaat worden, echter hij begrijpt niet dat 

hij een handtekening moet zetten om het in gang te zetten. 

Ook qua geluid gaf hij aan dat het niks voorstelt, omdat de hedendaagse voertuigen veel 

geluidsarmer zijn en er in de praktijk weinig voertuigbewegingen zijn. 

Dit werd ook bevestigd door Richard en Helma die al jaren op deze plek wonen. 

Zij gaven aan om eventueel gezamenlijk een beschoeiing van de sloot te realiseren. 

We hebben over en weer tuinideeën besproken en we zijn wat meer te weten gekomen over de 

prettige leefomgeving. 

 

Het werd een hele gezellige avond die we pas om 23 uur afsloten. 

Onze toekomstige buren wensten ons heel veel succes met onze bouwplannen en ook zij hoopten 

dat we spoedig met het project kunnen gaan starten. 

 

Wij verlieten het pand met een bijzonder prettig gevoel, omdat we ons zeer welkom voelen en we op 

geen enkele manier tegenwerking verwachten. Bovendien werd door de buren bevestigd, dat de 

‘zogenaamde geluidsproblematiek’ in de praktijk geen probleem is, iets wat we zelf ook niet als een 

probleem ervaren. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Cor Janssen 

Maaike Koestal 

 


